

會員論壇 深圳前海及珠海橫琴的發展機遇 (2021 年 11 月 29 日)	
床所所海及珠海镇今时级辰候通(2021年11月25日) Development Feasibilities in Qianhai, Shenzhen and Hengqin, Zhuhai	
(29 November 2021)	
Highlights: 重點:	Hong Kong is experiencing a new normal, and the Greater Bay Area provides more new development feasibilities to Hong Kong enterprises and SMEs. If we can seize the opportunity in time, integrate into the development of the country, and fully support Hong Kong's unique innovative advantages, we will be able to further enhance our international competitive advantage and achieve common development and prosperity with the country.
	The forum will focus on the discussion of development feasibilities in Qianhai, Shenzhen and Hengqin, Zhuhai.
	香港正經歷新常態,大灣區為港企和中小企提供更多新的發展空間。我們如能 及時抓住機遇、融入國家發展、全力支持香港獨特的創新優勢,我們定能進一 步提升國際競爭力,實現與國家共同發展的繁榮。
	本次論壇將重點討論在深圳前海及珠海橫琴的發展可行性。
Guest Speaker(s): 講者:	Mr. Wilson C. Kwok 郭志成先生 Chairman of SCAA Members Forum and Commercial Relationship Committee 香港華人會計師公會會員論壇及工商關係委員會主席
	Ms. Sherry Yip 葉雪怡女士 Centre Officer, Hong Kong Chamber of Commerce, Qianhai 前海香港商會港人港企服務中心主任
	Ms. Josephine Tse 謝嘉恩女士 Executive Representative of Hengqin Free Trade Zone (Hong Kong) 横琴駐香港經貿代表處常務代表
Date: 日期:	29 Nov 2021 (Monday) 2021 年 11 月 29 日 (星期一)
Time: 時間:	12:30pm – 2:30pm 下午 12:30 – 2:30
Format: 授課形式:	Webinar (Live via Zoom) 網路研討會 (Zoom 直播)

Language	Cantonese
語言:	廣東話
CPD hour:	2 hrs
CPD 時數:	2 小時
Fee:	FREE for SCAA Members / Affiliates
費用:	免費 (華師正式會員 / 附屬會員)
Enrolment:	Please click <u>HERE</u> to enroll.
報名:	請 <u>按此</u> 報名。
Remarks:	Bad weather arrangement
備註:	This event may be cancelled or re-scheduled when typhoon no.8 or black rainstorm warning is hoisted. Please refer to our website <u>www.scaacpa.org.hk</u> for the arrangement.
	惡劣天氣安排 八號風球或黑色暴雨警告信號生效時,會議將會延期舉行或取消。詳情請留意華師網 站 <u>www.scaacpa.org.hk</u> 公佈。
Enquiry: 查詢:	SCAA Secretariat 華師秘書處 Ms. Jayce Law 羅小姐 Tel: 2869 6680 Email 電郵: <u>info@scaacpa.org.hk</u> Facebook: <u>http://www.facebook.com/scaacpa</u>